

GEILO RIDE OG KJØREKLUBB – INNKALLING TIL STYREMØTE

Highland Lodge, mandag 06.05. 2019 kl.18.00

Saksliste:

1. Registrere fremmøte.

Anders Trageton , Jan Endrestøl, Merete Øen, Elin Aksdal
Nyhus, Giljar Groven, Lollo Blom, Åse G Dalmyr og Jarl
Rune Kjæmperud

2. Valg av person som sammen med styreleder skal medundertegne protokollen.

Jarl Rune og Åse

3. Status rideskole?

Er i gang.

Vi har litt for få små barn. Må bli bedre på rekrutering.

Forslag på tiltak for å øke rekrutering:

Kjøre et introkurs, 500 kr/5 ganger.

Ha Åpen-dag

17.mai. Merete sjekket med Lene Kristin om vi kan
komme. Hvem kan stille opp som ansvarlig hvis det blir
aktuelt. Dette sjekker Lollo på møte med
aktivitetsgruppen neste uke.

Skolestartere? Åse sjekker med Anja i Trollklubben om
det kan være aktuelt og invitere dem.

Det er flere eldre på kurs enn før.

Instruktører

Evig spørsmål. Har ingen aktuell nå.

Voltige?

Er kurs nå med Helene. Flott at vi kan tilby flere aktiviteter med hest.

Status hester, helse og drift? Stallplats og leie?

Fungerer som det er i dag. Har fylt opp stallplatser.

Antall hester er bra i dag.

Rabben blir pensjonist 2020, må erstatte han.

Leien fungerer. Det må fordeles rettferdig.

Fordelingsnøkkel har vært bruk tidligere men fungerte ikke helt optimalt.

4. Stevner 2019. Status og terminliste, vår/sommer/høst?

Anne Kristin har kontroll på dette.

Utvidet klubbstevne på Gol 26/5.

Stevne på Geilo 15-16 juni

Marianne-trening 7-9 juni.

Har problem med å få teknisk personal 15 og 16 juni.

Sendt melding til AK for å sjekke muligheten om det går og samkjøre kursen/stevne.

Utstilling /rideklasser på Nesbyen 2/6

26 mai på Gol og 2 juni på Nesbyen.

Det trengs flere hengere. Alltid en utfordring med sjåførere/hengere.

Rideleir i sommer? Har ingen voksen som kan stille. Lollo sjekker litt rundt. Andre uken etter skolestart.

5. **Årshjul året 2019.**

Dette er et viktig verktøy for å dokumentere aktiviteter i klubben.

Pia hadde ansvar. Maiken tar dette, enstemmig valgt. Det er alles ansvar at Maiken får beskjed om alle aktiviteter så hun kan oppdatere årshjulet.

6. **Økonomi oppdatering hittil 2019. Ikke betalende medlemskontingent og kurs?**

Folk er trege med å betale.

Forpriser- status likt som før. Har en liten buffer med for til høsten. Ikke forvente nedgang i pris.

7. **Klubbhus status, ansvar og regler følges?**

Klubbhus oppleves som rotete og til tider skittent. For å få bedre rutiner så oppdaterer Merete listen, ev tar bilde av hvordan det skal se ut. Lollo tar en prat med jentene.

Eventuelt innføre vaskegebyr hvis ikke det blir vasket.

Vi ønsker oss flere skohyller.

Elin tar med «skobørste» som kan stå utenfor.

Søppelsortering. Lollo fikser dette og gardiner.

Elin sjekker pris på søppeltømming.

Hvis dette koster for mye så kan forslagsvis vaskeansvarlig ta med metall/plast hjem.

Dugnad:

Uke 23: 3-6 juni.

Kan ikke utføre arbeid inne i hallen pga kurs og trening.

Lollo lager «to-do liste» som folk kan skrive seg på.

Ting som bør gjøres:

Klubbhus trenger males. Elin har koden på fargen,

Tregjerder rundt hele luftehagen og male.

Lage en løsning for foring ute. Lage en «øy» i midten? Ev ha to forhekker.

Giljar har et forslag med foringsmuligheter som kan bli aktuell.

Elin sjekker med Olav Odden om han kan tømme litt grus der det er behov.

Må sjekke bak om det er nok drenering. Her bør det gjøres noe før vinteren. Lollo tilføyer dette på listen.

8. Hjemmeside, opplæring? Oppdatere dokumentflyt på hjemmeside.

Siden bør oppdateres.

Anne Kristin har ansvar i dag. Fint om hun fortsatt har ansvar for stevner og lignende.

Jarl Rune spør Ludo om han kan tenke seg å dele admin med AK.

Elin sender til Ludo hva som bør endres/oppdateres på hjemmesiden.

Åse sender møtereferat til Ludo så de blir lagt til på hjemmesiden.

9. Stall generelt.

Stalljentene er superflinke med å holde orden i stallen. Til sommeren trenger de litt hjelp med å ta vask og maling.

10. Aktivitetsgruppen status?

Maiken o Lene Kristin har ansvar. De skal ha møte neste uke. Planlegger bruksalg.

11. Brannalarm?

Dette må vi ha.

Elin har søkt om utsettelse hos mattilsynet, med begrunnelse at vi jobber med saken. Ta med i betraktning at vi ønsker å bygge tett stall og derfor må avvente med brannalarm før dette er bestemt. Elin ringer mattilsynet.

12. Retningslinjer og krav for transport av hest til stevner og annen aktivitet?

Her må vi utarbeide et dokument. Lollo og aktivitetsgruppen utarbeider dette, ev sammen med Giljar.

Styret vedtar dokumentet før det legges på hjemmesiden.

Det vil bli et krav om oppstalling av hest på stevner som er lenger bort enn Nesbyen.

Ha et lastekurs for ansvarlig forelder på våren før stevner drar i gang.

Poengtere om hvor viktig at vi alltid kjører sammen og at det alltid er en med i bilen som er trygg og van med å håndtere hest.

13.Diverse

Etter litt usikkerhet om bruk av Øyoveien som ridevei så tar Jarl Rune kontakt med veistyret og ber dem utforme et brev til hytteiere der det tydelig fremgår at det er lov å ride på veien.

Anne Karin Bjørke vil sende et brev til kommunen der hun ønsker en forbedring av veien. Jarl Rune signerer på vegne av klubben.

Klubben har bruk for mer beite.

Vi har fått tilbud om beite i Dagali. Dette er litt langt unna og upraktisk.

Elin sjekker litt med Åse Øyo om hun har noe beite.

14.Neste styremøte?

Mandag 19 august kl 18 på Highland Lodge

**Vel møtt til styremøte på Highland Lodge mandag 06.05.2019
kl. 18.00**


Jarl Rune Kjæmperud


Åse Dalmyr

Styreleder